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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Nadzwyczajnej do spraw deregulacji (nr 1)
7 lipca 2016 r.
Komisja Nadzwyczajna do spraw deregulacji, obradująca pod przewodnictwem 
wicemarszałka Sejmu RP Barbary Dolniak oraz posła Wojciecha Murdzka 
(PiS), przewodniczącego Komisji, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Henryk Pajdała – dyrektor Biura Komisji 
Sejmowych oraz Grażyna Kućmierowska i Jolanta Ostrowska – z sekretariatu Komisji w Biurze 
Komisji. 

Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
Otwieram zwołane przez marszałka Sejmu, na podstawie art.  20 ust.  2  regulaminu 
Sejmu, pierwsze posiedzenie Komisji Nadzwyczajnej do spraw deregulacji. Porządek 
dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór prezydium Komisji i przewodniczącego oraz 
zastępców przewodniczącego. 
Zgodnie z art. 163a regulaminu Sejmu, uchwały komisji zapadają większością głosów, 

w obecności co najmniej 1/3 liczby członków komisji. Na podstawie listy obecności człon-
ków Komisji stwierdzam kworum… Pan poseł właśnie się podpisuje. Przypominam też, 
że Komisja, na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu, powołuje i odwołuje członków 
prezydium w głosowaniu jawnym, większością głosów. Głosowanie  jawne odbywa się 
przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy Komisji. Głosowanie prze-
prowadzone jest według zasady, kto jest za, kto jest przeciw i kto wstrzymał się od głosu. 
Wybór zostanie dokonany,  jeżeli kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą większość 
głosów, to znaczy, więcej głosów za, niż przeciwnych. Głosy wstrzymujące się nie będą 
brane pod uwagę. 
Przystępując  do wyboru  przewodniczącego  Komisji,  zwracam  też  uwagę  na to, 

że w przypadku zgłoszenia większej liczby kandydatów – wiem, że jest jeden, ale muszę 
to odczytać, bo to jest formułka – uzyskanie przez pierwszego w kolejności kandydata 
zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komisji. Głosowa-
nie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. Mam nadzieję, że to wszystko 
jest państwu świetnie znane, a w związku z tym, że nikt z posłów nie zgłasza wątpliwo-
ści, przystępujemy do zgłoszenia kandydatur. 
Wiem, że została zgłoszona kandydatura pana posła Wojciecha Murdzka z Klubu Par-

lamentarnego Prawo i Sprawiedliwość. Pan poseł oczywiście wyraża zgodę, bo to przed 
chwilą usłyszałam. Proszę wypełnić… W takim razie, przystępujemy do głosowania. 
Kto jest za wyborem pana posła Wojciecha Murdzka na funkcję przewodniczącego 

Komisji? 

Sekretarz Komisji Grażyna Kućmierowska:
11. 

Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
A ile osób jest obecnych? To musimy spytać, kto jest przeciw. 

Sekretarz Komisji Grażyna Kućmierowska:
Nie ma zgłoszeń. 

Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
A kto się wstrzymał? 
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Sekretarz Komisji Grażyna Kućmierowska:
Nie ma zgłoszeń. 

Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
Mamy 13 osób, a dwie osoby nie przyszły na posiedzenie. Dobrze. Stwierdzam, że prze-
wodniczącym Komisji został wybrany pan poseł Wojciech Murdzek. Otrzymał 11 głosów 
za, przy obecności 11 posłów. Czyli, wszyscy obecni posłowie wybrali pana posła na prze-
wodniczącego Komisji. Gratuluję i zapraszam tu, obok nas. 
A my przystępujemy do wyboru zastępców przewodniczącego Komisji. Komisja Nad-

zwyczajna do spraw deregulacji została uznana za komisję małą. W związku z tym, pro-
ponuję wybrać czterech zastępców przewodniczącego. Czy ktoś sprzeciwia się temu? Nie 
widzę zgłoszeń. 
Przystępujemy zatem do zgłaszania kandydatur. Pozwolą państwo, że je odczytam, 

bo już wcześniej o to pytałam. Pan poseł Marek Jakubiak – jak rozumiem, wyraża zgodę 
na kandydowanie. Pan Piotr Król – również. Pani Anna Kwiecień. 

Poseł Anna Kwiecień (PiS):
Wyrażam zgodę. 

Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
Pan Piotr Król  i pani Anna Kwiecień,  to posłowie  z Klubu Parlamentarnego Prawo 
i Sprawiedliwość. Pan poseł Marek Jakubiak – Kukiz’15. Jest jeszcze pani poseł Joanna 
Mucha z Klubu Parlamentarnego Platforma Obywatelska. Wszyscy państwo wyrażają 
zgodę. 
W związku ze zgłoszeniem ustalonej liczby kandydatów na funkcję zastępców prze-

wodniczącego, proponuję dokonanie ich wyboru w głosowaniu łącznym. Czy ktoś z pań-
stwa sprzeciwia się temu? Nie. 
Zatem – kto  jest  za wyborem wskazanych osób na funkcję  zastępców przewodni-

czącego Komisji? Informuję, że zastępcami przewodniczącego Komisji zostali wybrani 
posłowie: Marek Jakubiak – Klub Poselski Kukiz’15, Piotr Król – Klub Parlamentarny 
Prawo i Sprawiedliwość, pani Anna Kwiecień – Klub Parlamentarny Prawo i Sprawie-
dliwość i pani Joanna Mucha – Klub Parlamentarny Platforma Obywatelska. Gratu-
luję państwu wyboru. Żeby nam tak zgodnie szło ze wszystkim, to bylibyśmy idealnym 
Sejmem. Bardzo państwu dziękuję. Życzę udanych obrad i wyników tej Komisji. Wiem, 
że w poprzedniej kadencji działała ta Komisja, ale chyba nie trzeba z tamtej Komisji 
czerpać wzorców, bo przyniosła ona nie do końca takie rezultaty, jakich byśmy wszyscy 
chcieli. Życzę jednak pozytywnych efektów, ponieważ tyle jest niepotrzebnych i sprzecz-
nych przepisów, że warto je zmieniać. Dwa uchylone a jeden dobry, to dwa razy lepsze 
życie. Życzę powodzenia. 

Przewodniczący poseł Wojciech Murdzek (PiS): 
Jeśli można, chciałbym podziękować za zaufanie. Gratuluję wszystkim, po pierwsze, 
decyzji włączenia się w prace tej Komisji, a tym, którzy będą tworzyć prezydium, jed-
nomyślnego wyboru. Myślę, że przed nami duże, ciekawe i odpowiedzialne wyzwanie. 
Zapraszam, żeby  już myśleć… Dzisiaj oczywiście  jesteśmy zmęczeni,  i nie ma czasu, 
ale będziemy mieć komfort, że Komisja ma bardzo bogaty  i pojemny zapis,  jeśli cho-
dzi o obszar jej działania, i od nas w dużej mierze będzie zależeć,  jak to szerokie pole 
zagospodarujemy. A myślę, że stworzone są bardzo duże możliwości. Dlatego już zachę-
cam do kreatywnego myślenia, a później, na kolejnych naszych posiedzeniach będziemy 
przyjmować  najważniejsze  kierunki.  Zarysujemy  jakiś  plan  i będziemy  zakasywać 
rękawy, żeby sprawy szły do przodu. 

Poseł Joanna Mucha (PO): 
Panie przewodniczący, chciałabym zapytać, czy mamy już jakiekolwiek propozycje zło-
żone do naszej Komisji. 

Przewodniczący poseł Wojciech Murdzek (PiS): 
Jeszcze nie…
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Wicemarszałek Sejmu Barbara Dolniak: 
Rozumiem, że to już jest praca Komisji. W związku z tym, bardzo dziękuję za przybycie 
i – jak powiedziałam wcześniej – życzę owocnej pracy. 

Przewodniczący poseł Wojciech Murdzek (PiS): 
Dziękujemy pani marszałek. Jeszcze takich propozycji nie ma, bo w odniesieniu do innych, 
tradycyjnych komisji stałych, wiemy, że tam jest dużo zapotrzebowań rządowych, nato-
miast my, możemy praktycznie w drugą  stronę kierować… Oczywiście,  do państwa, 
a także do mnie, docierały wystąpienia mieszkańców i instytucji, które pokazują różne 
obszary, gdzie przeregulowanie i nadmierna biurokracja są kamieniem u szyi. Tego typu 
wystąpienia się zdarzają, ale wypracujemy sobie metodę jak je traktować, jak je kumu-
lować, żeby rozwiązywać też szersze problemy, a nie zamienić się w Komisję, która dla 
pojedynczej osoby będzie wytaczać wielki mechanizm, bo to – jak myślę – będziemy robić 
w biurach poselskich. Natomiast, jako Komisja będziemy to sobie wypracowywać. Jak 
mówię, komfort i ciekawość tej przygody tkwi także w tym, że możemy kreować obszary 
i problemy, a także możemy wypracować dobry styl – tak, jak zauważyła pani marszałek 
– przede wszystkim w zgodzie. Dziękuję bardzo. 
Zamykamy pierwsze posiedzenie Komisji.


